
Styrelseprotokoll nr 6 - 2013
Tisdagen den 5/11 på La Marquesa

Närvarande: Hans Jungefeldt, Kjell-Åke Wennerholm, Britt-Marie Andersson, Christel Sörensen, 
Ulla Raascho och Lill-Inger Kaddik
 

1. Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

2.    Föregående protokoll gicks igenom. Angående marknadsföring av klubben har det 
inte funnits något stort intresse för att bilda någon arbetsgrupp . Hans tar kontakt med 
Lisbeth Wennerholm och Claes Murwall.

3.    Sponsor regler:  Britt-Marie och Ulla  ska gemensamt göra upp en sammanställning på 
vilka regler som finns, både vad det gäller våra åtaganden och sponsorernas. Britt-Marie har 
skrivit ett avtal som hon lämnar till sponsorerna när hon besöker dom.

4.    Vårresan : Hans och Kjell-Åke ska undersöka priser på golf och hotell på Villaitana. 
Fler förslag ska undersökas.

5.   President Cup: Datumen är fastställda till 10/2 och 17/2 och vi beslutade att en flaska 
cava ska delas ut till vinnarna.

6.     Höst och vinteraktiviteter: Vi beslutade att det ska serveras glögg och pepparkaka 
måndagen den 2/12-13. Korv med bröd måndagen den 17/2-14 .

7.    Rapport från tävlingsansvarig: Mästarmötet  avlöpte till allas belåtenhet, skönt väder 
och det drog inte ut på tiden för länge. Måndagstävlingarna flyter på och allt fungerar väl.



8.     Rapport från klubbmästare: Det har varit lite stökigt de sista måndagarna men det 
ska dukas upp ett extra bord för sex personer. Matförslagen ska sättas upp på dörren så alla 
kan se vad dom har beställt.

9.     Övriga frågor:Vi ska visa att vi finns med hjälp av lite tydligare skyltar på 
anslagstavlan.

Bengt Nordin har avsagt sig fotografering och bildtextning , Hans tar över detta i 
fortsättningen.

Nästa möte 27 november 2013 efter golfen .

Ordförande Vid protokollet

Hans Jungefeldt Lill-Inger Kaddik


